
DATATEKNIKSEKTIONEN INOM TLTH
27 NOVEMBER 2018

För sektionsmötet
Höstterminsmöte 2

Styrelsens svar: Införande av Miljömästeriet på D-sektionen

Miljön är viktig och sektoinen bör definitivt arbeta mer med den, i verksamhetsplanen står det
att sektionen ska arbeta aktivt med miljöfårgor. Motionen i dess nuvarande form specifierar
inte arbetsområden tllräckligt, vidare så behöver motionen definera formalia såsom valprocess.

Styrelsen anser att det bör förtydligas att man kan gå till styrelsen med sina tankar och idéer
kring miljöfrågor och jobba därifrån. Event som främjar miljön går definitvt att få in i Aktivi-
tetsutskottet och ett miljötänk kring mat och inhandling i allmänhet är definitvt något som bör
tänkas på.

Styrelsen anser att motionen bör återremiteras så att motionärerna kan placera Miljömästeriet
som ett undermästeri likt alumni till näringsliv och därmed säkerställa att mästeriet inte glöms
bort om det inte finns sökandes ett år då det faller på mästaren att hitta funktionärer.

Styrelsen yrkar på återremmitering

Lund, dag som ovan

Skattmästare
Fred Nordell
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